
OBČINA DOBROVA-POLHOV GRADEC 
Občinski svet 
Stara cesta 13 

1356 DOBROVA 
  
 
Štev.:    011- 0023/2008- 12  
Datum:  22.12.2008  
      
 

Z A P I S N I K 
12. redne seje občinskega sveta Občine Dobrova-Polhov Gradec, ki je 
bila v ponedeljek, 22. decembra 2008 ob 19.00 uri v prostorih občine na 
Dobrovi. 
 
Prisotni svetniki: Filip Božnar, Franc Bradeško, Bojan Demšar, Andreja Dolinar, 
Filip Dolinar, Lojze Dolinar, Cvetka Franko, Marko Jovič, Simona Kostrevc, Marjan 
Pograjc, Anton Potočnik, Viktor Prosen, Franc Setnikar, Ana Zorc.  
 
Opravičeno odsotni svetniki: Frank Breskvar, Matjaž Dolinar.  
 
Ostali prisotni:  
Uprava: Tadeja Plestenjak, Helena Čuk, Boris Krnjajič, Barbara Velkovrh,  
Aleksandra Bizjan, Mateja Tavčar. 
 
Vabljeni: 

- Stanislav Bele - vodja Medobčinskega inšpektorata in redarstva, 
poročevalec k točki 4. 

- Dušan Jelenčič, odgovorni računovodja, poročevalec k točki 9,10. 
 
Sejo je vodil župan Lovro Mrak.  
 
Župan je svetnike pozdravil in ugotovil, da je sklepčnost na seji zagotovljena.  
 
Prisotnim je predlagal v sprejem naslednji dnevni red:    

1. Potrditev zapisnika 8., 9. in 10. izredne seje   
2. Vprašanja in pobude svetnikov  
3. Poročila delovnih teles občinskega sveta 
4. Predlog občinskega programa varnosti  
5. Sprememba Pravilnika o ukrepih za razvoj podeželja na območju Občine 

Dobrova-Polhov Gradec od leta 2008 do leta 2013 
6. Sklep o določitvi vrednosti točke za nadomestilo za uporabo stavbnega 

zemljišča za leto 2008  
7. Določitev višine enkratne pomoči za novorojence v občini Dobrova-Polhov 

Gradec za leto 2009 
8. Predlog za povišanje Izhodiščne cene za izračun sorazmernega deleža 

stroškov opremljanja stavbnega zemljišča za leto 2009 
9. Osnutek proračuna občine Dobrova- Polhov Gradec za leti 2009 in 2010 
10. Sklep o začasnem financiranju občine za leto 2009   
11.Razno  
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Pod točko Razno je župan predlagal obravnavo predloga Mandatne komisije za 
določitev višine nadomestila za člane občinske volilne komisije za izvedbo 
posvetovalnega referenduma.  

Predlagani dnevni red z razširitvijo so svetniki soglasno sprejeli. 

Ad 1) Potrditev zapisnika 8., 9. in 10. izredne seje  
Zapisnik 8. izredne seje občinskega sveta so svetniki sprejeli soglasno.  
Zapisnik 9. izredne seje občinskega sveta so svetniki sprejeli soglasno.   
Zapisnik 10. izredne seje občinskega sveta so svetniki sprejeli soglasno. 
 
Ad 2) Vprašanja in pobude svetnikov  
Nove pobude in vprašanja svetnikov:   

A. Zorc 
Kako napredujejo pogovori za izgradnjo Mercatorja v Polhovem 
Gradcu?  

A. Dolinar Kaj se dogaja s podelitvami koncesij za zobozdravnike na Dobrovi?  

A. Potočnik  
TZD posredovati analizo predloga za uvedbo turistične takse z 
nalogo, da ponovno preveri podatke počitniških objektov 

A. Potočnik  
Pobuda za vnos investicij;brv čez Gradaščico, za izgradnjo pešpoti, 
v NRP. 

M. Pograjc 
Ali republiški inšpektorji za nadzor nad gradnjami še izvajajo 
poostren nadzor na območju občine?  

M. Jovič Ali dejanska zaposlenost vzgojiteljic v vrtcih ustreza normativom?  
M. Jovič V kateri fazi je gradnja športne dvorane na Dobrovi?  

B. Demšar 
Pobuda za pripravo predavanj o malih čistilnih napravah, greznicah, 
informirati občane  

 
Z gradivom za sejo so svetniki prejeli pisne odgovore za pobude št. 123, 148, 
162.  
Župan je svetnikom na vprašanje svetnice Ane Zorc podal odgovor v zvezi s 
pričetki pogovorov z družbo Mercator za izgradnjo nove trgovine Mercator v 
Polhovem Gradcu, o interesu g. Čamernika o samostojnem investiranju na 
njegovem zemljišču ter o lokaciji in primernosti izgradnje poslovnega objekta.  
Prav tako je župan podal odgovor svetnici Andreji Dolinar v zvezi s podelitvijo 
koncesij za zobozdravnike na Dobrovi, predvidoma je začetek opravljanja 
dejavnosti za novi koncesionarki januar 2009.  Župan je svetniku Marjanu 
Pograjcu povedal, da je sestanek z g. Miklavčičem, kot že povedano, do 
sprejema Občinskega prostorskega načrta naj bi se vsi inšpekcijski postopki 
ustavili. Prav tako je svetnikom poročal o sestanku na Ministrstvu za okolje in 
prostor v zvezi rešitvijo t.i. črnih gradenj na nezazidljivih območjih ter iskanjem 
poti za umestitev le-teh v novi Prostorski načrt občine, kar je pa po trenutno 
veljavni zakonodaji nemogoče, edinole, da bo država pripravila podzakonski akt, 
ki bi samostojno reševal zadevno problematiko, s katero se srečujejo povsod po 
državi. Na vprašanje svetnika Marka Joviča je odgovorila svetnica Simona 
Kostrevc, v zvezi opravljanjem dela zaposlenih v naših vrtcih, ki načeloma poteka 
v skladu z določbami in normativi Pravilnika. Marjan Pograjc je kot predsednik 
odbora za predšolsko vzgojo dejal, da bodo preverili dejansko stanje na seji 
Odbora. Marku Joviču sta župan in Marjan Pograjc predstavila potek dogajanj v 
zvezi s postopki za pripravo gradnje športne dvorane na Dobrovi; razpis za izbiro 
izvajalca je pripravljen; po načelu ključ v roke. Filip Dolinar je povprašal za 
odgovor o nezdružljivosti funkcije predsednika društva s članstvom v delovnem 
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telesu občinskega sveta. Mateja Tavčar je povedala, da bo odgovor pripravljen 
naslednji dan.     
 
Ad 3) Poročila delovnih teles občinskega sveta 
Svetnica Simona Kostrevc je kot predsednica Odbora za Zdravstvo in socialo 
predstavila delo odbora na 6. in 7. redni seji Odbora, prav tako pa je poročala o 
izvedenem javnem razpisu za podelitev koncesije v zobozdravstvu ter o izbiri 
novih koncesionark, poročilo je priloženo tudi svetnikom k gradivu.  
Anton Potočnik je kot predsednik Odbora za Kulturo in šport poročal o delu 
odbora na 9. redni seji odbora, Marjan Pograjc je kot predsednik Odbora  za 
šolstvo, predšolsko vzgojo in izobraževanje predstavil svetnikom delo odbora na 
7. in 8. redni seji, prav tako je svetnike seznanil o neuspelem poskusu za 
pridobitev dodatnih sredstev na Ministrstvu za šolstvo, o potrebi po nujni 
interventni obnovi lesenih oken v šolskih prostorih v Šentjoštu. Svetnica Andreja 
Dolinar je kot predsednica Odbora za kmetijstvo in gozdarstvo poročala 
svetnikom o delu odbora na 6. in 7. redni seji Odbora. Viktor Prosen je kot 
predsednik Odbora za gospodarstvo in turizem, poročal o delu odbora na 6. redni 
seji. Svetnik Franc Bradeško je poročal svetnikom o delu odbora za komunalo, 
prav tako pa je svetnike seznanil z delom odbora s priloženimi zapisniki 11., 12., 
13., 14., 15. in 16. redne seje odbora za komunalo, od teh sta bili dve skupni z 
Odborom za prostorsko planiranje. Svetniki so z gradivom za sejo prejeli tudi 
zapisnike 12., 13., 14., 15. in 16. seje Odbora za prostorsko planiranje, 
gospodarjenje z nepremičninami in varstvo okolja.    
 
Ad 4) Predlog občinskega programa varnosti  
Predlog občinskega programa varnosti sta podala predstavnika medobčinskega 
inšpektorata Stanislav Bele in Marija Ajdič Francelj.        
Gospa Francelj je svetnikom predstavila razloge za sprejem Občinskega 
programa varnosti. Povedala je, da podlago za izdelavo Občinskega programa 
varnosti daje Zakon o občinskem redarstvu na način, da  več občin sprejmejo 
skupen Občinski program varnosti. Občine Vrhnika, Logatec, Brezovica, Dobrova-
Polhov Gradec, Borovnica, Log-Dragomer in Horjul so dne 11.02.2008 odločile, 
da bodo pristopile izdelavi skupnega občinskega programa varnosti. Občine 
ustanoviteljice so se odločile za lastne vire in podprle predlog za ustanovitev 
skupne projektne skupine. 
Povedala je, da ima Občinski program varnosti značaj strateškega in 
izhodiščnega  dokumenta. V njem so opredeljena izhodišča za zagotavljanje 
varnosti v lokalni skupnosti, zaželeni cilji, ukrepi in nosilci za doseganje ciljev, 
izhodišča za izdelavo ocene varnostnih razmer v lokalni skupnosti, izhodišča za 
organizacijo in delovanje redarske službe, izvajanje nadzora nad izvajanjem 
občinskega programa varnosti ter ocena finančnih posledic. Namen OPV je 
določiti enotne kriterije za zagotavljanje javne varnosti v občinah in opredeliti 
ukrepe, ki zagotavljajo javno varnost na območju občin.  
V dokumentu so opredeljene tudi zakonske osnove za vzpostavitev in delo 
redarske službe ter za sodelovanje s Policijo pri zagotavljanju javne varnosti ter 
javnega reda in mira. OPV občin Vrhnika, Logatec, Borovnica, Brezovica, Log – 
Dragomer, Dobrova – Polhov Gradec in Horjul obsega več ciljev s skupaj z 
ukrepi, ki na celovit način urejajo oziroma zagotavljajo kvaliteto varnosti v 
občini. OPV občin Vrhnika, Logatec, Borovnica, Brezovica, Log – Dragomer, 
Dobrova – Polhov Gradec in Horjul  je zasnovan razvojno in ima naravo priporočil 
in programskih smernic, ki se bodo lahko realizirala skozi letne programe dela 
medobčinskih redarjev oziroma medobčinske redarske službe in razpoložljivih 



 4

finančnih sredstev, ki jih občine namenjajo za to področje dela. Obseg in 
kvaliteto varnosti na javnem prostoru v občinah zagotavljajo tako javno - pravni, 
kot zasebno - pravni subjekti, in sicer: policija, inšpekcijske službe, službe za 
zaščito in reševanje, medobčinska redarska služba, gasilci in podjetja za zasebno 
varovanje. Poleg Policije je tako medobčinsko redarstvo tisti subjekt v občinah, ki 
na najbolj neposreden način zagotavlja oziroma skrbi za javno varnost in javni 
red v občinah.  
Upravičenost do financiranja, ki ga zagotavlja Vladna služba za lokalno 
samoupravo in regionalni razvoj je 50% za skupne organe občin.  
V razpravi so sodelovali svetniki Anton Potočnik, Marko Jovič, Franc Bradeško, 
Viktor Prosen, vodja inšpektorata Stanislav Bele. Potočnik je pohvalil pobudo za 
izdelavo programa, saj meni, da bo s tem lahko poskrbljeno za kvaliteto 
življenja; on sam že stalno vodi akcijo za ureditev omejenega gibanja psov.  
Marko Jovič je opozoril na nevarne točke na prometni cesti Dobrova- Polhov 
Gradec, katere bi bilo potrebno dodatno izpostaviti tudi v dokumentu. Franc 
Bradeško je mnenja, da upa, da bo izvajanje dokumenta tudi v praksi učinkovito 
ter povprašal inšpektorja, ali se lahko občinske redarje uporabi tudi pri 
organizaciji prireditev, kot pomoč organizatorjem pri prireditvah? Inšpektor je 
povedal, da občinski redarji ne opravljajo teh nalog, temveč namesto policije 
izvajajo nadzor nad pravilno izvedbo prireditev, organizatorji sami pa morajo 
poskrbeti za red na prireditvah v skladu z zakonom s svojimi reditelji. Svetnik 
Viktor Prosen je povedal, da v dokumentu pogreša mesta, za katere se domneva, 
da so kritična z vidika organiziranega zbiranja kritičnih skupin. Tovrstne skupine 
neposredno ogrožajo predvsem otroke in stanovalce naselij. Stanislav Bele mu je 
pojasnil, da je zasnova programa narejena na podlagi policijskih poročil, kjer so 
tudi evidentirane točke z večjim nadzorom. Je pa Občinski program varnosti živ 
dokument, ki se dopolnjuje in nadgrajuje, za eventualno ugotovljena nova 
dejstva, ki imajo za posledico spremembo programa in njegovega izvajanja, pa 
se lahko obvesti medobčinski inšpektorat.  
Župan je po zaključeni razpravi dal na glasovanje naslednji  
 
Sklep 126/1/12 
»Občinski svet Občine Dobrova – Polhov Gradec sprejme skupni Občinski 
program varnosti občin Vrhnika, Logatec, Brezovica, Dobrova – Polhov Gradec, 
Borovnica, Log-Dragomer in Horjul.« 
 
ZA:   12 glasov                               PROTI:   1  glas 
Sklep je bil sprejet. 
 
Ad 5) Sprememba Pravilnika o ukrepih za razvoj podeželja na območju 
Občine Dobrova-Polhov Gradec od leta 2008 do leta 2013 
Helena Čuk iz uprave je svetnikom predstavila predlog Pravilnika, ki  se sprejema 
zaradi spremembe Zakona o kmetijstvu v letu 2008, v katerem so določeni 
posebni uradni postopki, ki so podlaga za izvedbo razpisov. Zaradi nastale 
neskladnosti pravilnika z novo zakonodajo se predlaga sprememba 8. člena 
obstoječega pravilnika, ki okvirno opredeli postopek dodelitve sredstev. 
Natančneje se postopek opredeli tudi v javnem razpisu. Povedala je, da za 
predvideno spremembo ni potrebno pridobiti mnenja MKGP in MF o dodeljevanju 
državnih pomoči, ker sprememba ne spreminja posameznih ukrepov, ki so 
opredeljeni kot državne pomoči. 
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Župan je v skladu s določili 86. člena Poslovnika dal na glasovanje naslednji  
 
Sklep 127/2/12 
»Občinski svet Občine Dobrova – Polhov Gradec sprejme Pravilnik o spremembah 
Pravilnika o dodeljevanju proračunskih sredstev za ohranjanje in razvoj 
kmetijstva ter podeželja v občini Dobrova-Polhov Gradec za obdobje od 2008 do 
2013. « 

ZA:   14 glasov                               PROTI:   0  glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 6) Sklep o določitvi vrednosti točke za nadomestilo za uporabo 
stavbnega zemljišča za leto 2008  
Mateja Tavčar je kot poročevalka svetnikom predstavila obveznost sprejema 
navedenega sklepa. Namreč občinski svet mora pred pričetkom leta, na katerega 
se nanaša obveznost plačila nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča, 
sprejeti vrednost točke in jo objaviti v uradnem glasilu.  
Nadomestilo za uporabo stavbnega zemljišča se plačuje na zemljiščih na 
območjih, ki so določena za stanovanjsko in drugačno kompleksno graditev, na 
območjih, za katere je sprejet prostorski izvedbeni načrt in na drugih območjih, 
ki so opremljena z vodovodom in elektriko. 
Po zakonu se nadomestilo plačuje za nezazidano in zazidano stavbno zemljišče.  
Zakon določa, da mora nadomestilo  plačati neposredni uporabnik zemljišča oz. 
stavbe ali dela stavbe (lastnik, najemnik, imetnik pravice uporabe…). 
Pri določitvi višine nadomestila, se upoštevajo naslednja merila: opremljenost 
stavbnega zemljišča s komunalnimi in drugimi objekti in napravami ter možnost 
priključitve na te objekte in naprave, lega in namembnost ter smotrna 
izkoriščenost stavbnega zemljišča. Višina nadomestila se izračuna tako, da se 
dobljene točke iz navedenih kriterijev pomnoži z površino stanovanjskega oz. 
poslovnega prostora in vrednostjo točke. Vrednost točke za izračun nadomestila 
na območju občine se po odloku o nadomestilu določi do konca leta za naslednje 
leto. Občinski svet na predlog župana določi višino točke. Predlog višine točke 
ostaja enak, kot v preteklih letih.      
Župan je po koncu predstavitve predlagal svetnikom v sprejem naslednji  
 
Sklep 128/3/12 
» Vrednost točke za izračun nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča na 
območju občine Dobrova – Polhov Gradec za leto 2009 znaša 0,002212 EUR. « 
 
ZA:   14 glasov                               PROTI:   0  glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 7) Določitev višine enkratne pomoči za novorojence v občini Dobrova-  
          Polhov Gradec za leto 2009 
Župan je svetnikom predstavil enkratne pomoči za novorojence, določene z 
občinskim pravilnikom, ki je prispevek iz občinskega proračuna in predstavlja 
pozornost staršem ob rojstvu otroka. Višino pomoči s sklepom določi občinski 
svet Občine Dobrova-Polhov Gradec enkrat letno. Primerjava načina in višine 
obdarovanja novorojencev oziroma njihovih staršev ali skrbnikov z drugimi 
občinami po Sloveniji je pokazala, da občine na različne načine izkažejo 
pozornost novorojenim občanom, so pa tudi občine, ki proračunskih sredstev ne 
namenjajo pomoči staršem ob rojstvu otroka.   
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V razpravi so sodelovali svetniki Dolinar Andreja, Marjan Pograjc, Anton Potočnik, 
Simona Kostrevc, Marko Jovič. Andreja Dolinar je podala predlog za povišanje 
pomoči, iz sedanjih 252 evrov na 300 evrov, saj je mnenja, da je potrebno 
vzpodbuditi podporo otrokom oziroma mladim družinam. Predlogu se je pridružil 
tudi Anton Potočnik. Menil je, da je neprimerno varčevat na teh področjih. Tudi 
svetnik Marko Jovič je podprl predlog povišanja pomoči. Župan je svetnikom 
povedal, da je občina ena redkih, ki je uspela sprejeti skoraj vse otroke v vrtec, 
na račun povečanih investicij v vrtce, iz proračuna večji del denarja namenja za 
šole, vrtce, igrišča. Svetnica Simona Kostrevc je bila mnenja, da se načelno 
strinja s pomočjo otrokom, vendar pa meni, da bi pomoč bolje prišla do izraza 
preko odbora za socialo, ki deli pomoči finančno šibkim in res potrebnim pomoči, 
pomoč ob rojstvu otroka pa prejme vsak, ne glede na premoženjski status. 
Svetnica Andreja Dolinar je želela, da se o njenem predlogu za povišanje višine 
pomoči tudi glasuje. V skladu s poslovnikom je župan predlog odobril.  
Po zaključeni razpravi je župan dal na glasovanje naslednji  
 
Sklep 129/4/12 
»Občinski svet Občine Dobrova-Polhov Gradec sprejme sklep, da se v letu 2009 
vsakemu novorojencu v občini Dobrova-Polhov Gradec nameni enkratna pomoč v 
višini 252 EUR.« 
 
ZA:   11 glasov                               PROTI:   2  glasova 
Sklep je bil sprejet. 
 
Glede na sprejet sklep se glasovanje za drugi predlog sklepa ni izvedlo.  
 
Ad 8) Predlog za povišanje Izhodiščne cene za izračun sorazmernega 
deleža stroškov opremljanja stavbnega zemljišča za leto 2009 
Boris Krnjajič iz uprave je svetnikom predstavil razlog za povišanje izhodiščne 
cene za izračun komunalnega prispevka. Na osnovi 8. člena Odloka o plačilu 
sorazmernega dela stroškov za pripravo in opremljanje stavbnega zemljišča na 
območju Občine Dobrova – Polhov Gradec se morajo izhodiščna cena 
sorazmernega dela stroškov opremljanja stavbnega zemljišča in vsa prejšnja 
namenska plačila investitorja v izgradnjo komunalnih napeljav na območju 
predvidene gradnje revalorizirati s povprečnim indeksom podražitve za 
stanovanjsko gradnjo. Indeks podražitev za stanovanjsko gradnjo v XI. in XII. 
mesecu 2007 in od I. do XI. meseca leta 2008 je 106,21. Nova izhodiščna cena 
na osnovi indeksa je 9.230,00 EUR, zato se v sprejem občinskemu svetu 
predlaga naslednji  
 
Sklep 130/5/12 
»Občinski svet potrjuje dvig izhodiščne cene na višino 9.230,00 EUR za izračun 
sorazmernega deleža stroškov opremljanja stavbnega zemljišča za leto 2009.« 
 
ZA:   13 glasov                               PROTI:   0  glasov 
Sklep je bil sprejet. 
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Ad 9) Osnutek proračuna občine Dobrova- Polhov Gradec za leti 2009 in 
2010 
Uvodno obrazložitev svetnikom sta podala župan Lovro Mrak in odgovorni 
računovodja Dušan Jelenčič. Povedal je, da priprava proračunov za dve leti 
omogoča uveljavitev dolgoročnejšega planiranja proračunskih prejemkov in 
izdatkov dolgoročnejše planiranje, kar je zlasti pomembno pri načrtovanju 
razvojnih nalog (investicij), ki jih ni mogoče realizirati v enem proračunskem 
letu. Le-te se tudi v občinah načrtujejo v načrtu razvojih programov, ki je 
sestavni del občinskega proračuna. Povedal je, da se je poskušalo pri pripravi 
osnutka proračuna obdržati podobne vrednosti na programih, kot v preteklih 
letih, ter upoštevati obe investiciji v šole v maksimalni možni meri. Kako pa bo 
realizacija investicij dejansko potekala, bodo svetniki lahko spremljali skozi leto, 
ter po potrebi financiranje urejevali z rebalansom.  
V integralni občinski proračun so vključene tudi krajevne skupnosti. V grobem, 
Jelenčič poudarja, je občinski proračun narasel iz dobrih 3 na 7 milijonov evrov.   
Pri pripravi Odloka o proračunu Občine Dobrova – Polhov Gradec za leto 2009 in 
2010 so se upoštevali Globalni makroekonomski okviri razvoja Slovenije, 
pripravljeni s strani Ministrstva za finance, Urada za makroekonomske analize in 
razvoj, izračun primerne porabe, ki jo je Ministrstvo za finance pripravilo za leti 
2008 in 2009. V okviru Načrta razvojnih programov 2009 -2013 so izkazane 
celotne vrednosti projektov z vsemi viri financiranja. Načrt razvojnih programov 
izkazuje načrtovane izdatke proračuna za investicije in državne pomoči ter druge 
razvoje projekte in programe v prihodnjih štirih letih.  
Župan je svetnike pozval, da osnutek proračuna za obe leti pregledajo, 
predlagajo svoje pripombe, se oglasijo pri županu, povprašajo za pojasnilo ali 
podajo vprašanja. Želel bi, da predlog proračuna vključuje usklajene in tudi 
realne podlage za delo, ki so sicer podrejene dvem večjim investicijam v šolstvo. 
Mnenja je, da bo po zaključku teh dveh investicij dovolj sredstev za realizacijo 
drugih projektov, ki so do sedaj zaradi prioritet ostali neuresničeni. Na 
glasovanje je svetnikom dal naslednji  
 
Sklep 131/6/12 
» Župan pošlje osnutek proračuna za leti 2009 in 2010 v javno razpravo 
delovnim telesom, svetom KS in zainteresirani javnosti. Sklep o javni razpravi se 
objavi na krajevno običajen način in spletni strani občine. 
Predsedniki delovnih teles skličejo seje delavnih teles, na katerih župan in 
predstavniki občinske uprave pojasnijo predloga proračuna občine za leti 2009 in 
2010.  
V skladu s Poslovnikom se lahko posreduje pripombe na osnutek proračuna do 9. 
januarja 2009.« 
 
ZA:   14 glasov                               PROTI:   0  glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 10) Sklep o začasnem financiranju občine za leto 2009 
Župan je svetnikom podal obrazložitev k obravnavani točki dnevnega reda. 
Povedal je, da obdobje začasnega financiranja lahko traja največ tri mesece, v 
tem času pa je mnenja, da bo proračun za leto 2009 in 2010 tudi že sprejet ter 
podal na glasovanje naslednji  
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Sklep 132/7/12 
» Občinski svet Občine Dobrova – Polhov Gradec sprejme Sklep o začasnem 
financiranju Občine Dobrova – Polhov Gradec v obdobju januar - marec 2009 v 
predlaganem besedilu.« 
 
ZA:   14 glasov                               PROTI:   0  glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 11) Razno 

- predlog Sklepa o določitvi višine nadomestila OVK za izvedbo 
posvetovalnega referenduma 

Mateja Tavčar je svetnikom predstavila neuradno končno poročilo občinske 
volilne komisije o izidu posvetovalnega referenduma o izgradnji zadrževalnikov 
Razori in Brezje, predvidenih v dopolnjenem osnutku državnega prostorskega 
načrta za zagotavljanje poplavne varnosti JZ dela Ljubljane.   
Občinska volilna komisija je dolžna poskrbeti za zakonitost izvedbe referenduma, 
dajati volilnim odborom strokovna navodila za izvedbo referenduma in nadzirati 
njihovo delo, … Za določitev višine nadomestila za izvedbo referenduma  
se smiselno uporablja  45. a  člen Zakona o lokalnih volitvah. Glede na  
racionalizacijo stroškov izvedbe referenduma je predsednik OVK mag. Primož 
Vehar Komisiji za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja predlagal, da se za 
občinsko volilno komisijo predlaga višina nadomestila, znižana za 30 odstotkov 
od zakonsko določene. KMVI predlaga občinskemu svetu,  da sprejme naslednji  
 
Sklep 133/8/12 
» Sklep o določitvi višine nadomestila OVK za izvedbo posvetovalnega 
referenduma 
Višina nadomestila OVK izvedbo posvetovalnega referenduma se določi tako, da 
ima pravico do enkratnega nadomestila:  
- predsednik in tajnik občinske volilne komisije v znesku, ki je enak 70% 
povprečne mesečne plače za poklicno opravljanje funkcije župana v občini; 
namestnik predsednika občinske volilne komisije in namestnik tajnika v znesku, 
ki je enak 80% nadomestila predsednika občinske volilne komisije; člani občinske 
volilne komisije in njihovi namestniki v znesku, ki je enak 20% nadomestila 
predsednika občinske volilne komisije.  
Predsednik in člani volilnih odborov ter njihovi namestniki, ki vodijo glasovanje 
na volišču na dan glasovanja, določenega z aktom o razpisu volitev, imajo za 
vsak dan glasovanja na volitvah pravico do nadomestila v višini treh dnevnic za 
službeno pot v domovini v celodnevnem trajanju, predsednik in namestnik 
predsednika volilnega odbora sta upravičena do dodatnega nadomestila v višini 
polovice dnevnice. Članom volilnega odbora za predčasne volitve pa pripada 
nadomestilo v višini štirih dnevnic. Nadomestila, ki jih določa ta sklep, se 
izplačajo na podlagi akta o imenovanju volilnih organov. «    
 
ZA:   14 glasov                               PROTI:   0  glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Seja je bila zaključena ob 21.05 uri.  
 
Zapisala: 
Mateja Tavčar                                             Lovro Mrak 

Župan 


